

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	01/01/2000

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Louis Eschenauer S.A.		07/26/2000	Societe Anonyme: FRANCE

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Les Caves De Landiras
Street Address:	Route de Balizac
City:	Landiras
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	33720
Entity Type:	Societe Anonyme: FRANCE

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	1520060	LOUIS ESCHENAUER

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (202)662-4643

Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.

Phone: 202-662-0200

Email: wotrademark@fulbright.com

Correspondent Name: Tara M. Vold, Fulbright & Jaworski L.L.P

Address Line 1: 801 Pennsylvania Avenue, N.W.

Address Line 4: Washington, DISTRICT OF COLUMBIA 20004

OP \$40.00 1520060

ATTORNEY DOCKET NUMBER: 116.085

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Tara M. Vold, Fulbright & Jaworski L.L.P

Address Line 1: 801 Pennsylvania Avenue, NW

900123272

TRADEMARK
REEL: 003908 FRAME: 0151

Address Line 4: Washington, DISTRICT OF COLUMBIA 20004

NAME OF SUBMITTER:	Tara M. Vold
Signature:	/TMV/
Date:	12/22/2008

Total Attachments: 29

source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page1.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page2.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page3.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page4.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page5.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page6.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page7.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page8.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page9.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page10.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page11.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page12.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page13.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page14.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger#page15.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page1.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page2.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page3.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page4.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page5.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page6.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page7.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page8.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page9.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page10.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page11.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page12.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page13.tif
source=LOUIS ESCHENAUER Merger - Translation#page14.tif

TRAITE DE FUSION - ABSORPTION

DE LA S.A. LOUIS ESCHENAUER

PAR LA S.A. LES CAVES DE LANDIRAS

Pour copie certifiée conforme

Bordeaux, le.....

Le Greffier,

m. Bellu
29 JUN 2003

CHAPITRE I : EXPOSE PREALABLE

22 SEP. 2000

I - Caractéristiques des sociétés page 3

II - Motifs de la fusion page 4

JH

Les soussignés :

- Madame Elisabeth STRUB agissant au nom de la S.A. LES CAVES DE LANDIRAS, société anonyme au capital de 45 000 000 Francs dont le siège social est sis Route de Balizac à 33720 LANDIRAS immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de BORDEAUX sous le numéro B 311 639 942,

dûment habilitée aux fins des présentes en vertu d'une délibération du Conseil d'Administration en date du 14 juin 2000 de la société LES CAVES DE LANDIRAS ci-après dénommée la société absorbante

d'une part,

et :

- Monsieur Joseph HELFRICH agissant au nom de la S.A. LOUIS ESCHENAUER, société anonyme au capital de 5 655 000 Francs dont le siège social est sis Route de Balizac à 33720 LANDIRAS immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de BORDEAUX sous le numéro B 379 216 849,

dûment habilité aux fins des présentes en vertu d'une délibération du Conseil d'Administration en date du 14 juin 2000 de la société LOUIS ESCHENAUER ci-après dénommée la société absorbée

d'autre part,



Il a été arrêté en vue de la fusion des sociétés LES CAVES DE LANDIRAS et LOUIS ESCHENAUER, par voie d'absorption de la seconde par la première, les conventions qui vont suivre réglant ladite fusion, laquelle est soumise aux conditions suspensives ci-après stipulées.

Préalablement auxdites conventions, il est exposé ce qui suit :

CHAPITRE I - EXPOSE PREALABLE

I - CARACTERISTIQUES DES SOCIETES

1) La société LES CAVES DE LANDIRAS est une société anonyme dont l'objet tel qu'il est indiqué au Registre du Commerce et des Sociétés de BORDEAUX est la réalisation de toutes opérations industrielles et commerciales se rapportant à la production, à l'acquisition par importation ou non, à la commercialisation et à la distribution en France ou à l'étranger de denrées alimentaires de conserve ou de semi-conserve et, plus généralement, de tous produits alimentaires.

La durée de la société est de 99 ans à compter du 4 septembre 1979.

REDACTED

2) La société LOUIS ESCHENAUER est une société anonyme dont l'objet tel qu'il est indiqué au Registre du Commerce et des Sociétés de BORDEAUX est la réalisation de toutes opérations pouvant concerner le commerce des vins, eaux-de-vie, cognac, liqueurs et toutes autres spiritueux ou produits analogues ou s'y rattachant, ainsi que l'exploitation de toutes marques commerciales dont la société est ou pourra devenir propriétaire dans la suite par voie d'acquisition, de création ou de toute manière ou dont elle aurait la jouissance ou l'usage à un titre quelconque.

La durée de la société est de 99 ans à compter du 18 septembre 1990.

REDACTED

H

II - MOTIFS DE LA FUSION

La présente opération a pour but la réorganisation actuelle de l'activité du pôle BORDELAIS au sein du groupe LES GRANDS CHAIS DE FRANCE.

III - COMPTES SERVANT DE BASE A LA FUSION

Les termes et conditions du présent traité de fusion ont été établis par les deux sociétés soussignées, sur la base de leurs comptes arrêtés au 31 décembre 1999 (date de clôture de l'exercice pour chacune des sociétés intéressées) et approuvés par les Assemblées Générales Ordinaires respectives de chacune des sociétés soussignées.

Les comptes arrêtés au 31 décembre 1999 de chacune des sociétés soussignées figurent en annexe à la présente convention.

IV - METHODE D'EVALUATION

Les éléments d'actif et de passif sont apportés, par absorption de la société LOUIS ESCHENAUER par la société LES CAVES DE LANDIRAS à la valeur à laquelle ils figurent dans les comptes de la société LOUIS ESCHENAUER arrêtés au 31 décembre 1999.

Cette évaluation n'entraîne aucune conséquence défavorable à l'égard de quiconque.

REDACTED



REDACTED

REDACTED

WBS

C-TEED
REED X

REED X C E D

V - PROPRIETE ET JOUSSANCE

La société LES CAVES DE LANDIRAS sera propriétaire des biens apportés à compter de ce jour.

Toutefois, la société LES CAVES DE LANDIRAS aura la jouissance des biens apportés, rétroactivement au 1^{er} janvier 2000.

Il est expressément stipulé que les opérations, tant actives que passives, engagées par la société LOUIS ESCHENAUER entre le 1^{er} janvier 2000 et le jour de la réalisation de la fusion seront considérées comme l'ayant été pour le compte et aux risques de la société LES CAVES DE LANDIRAS.

Les comptes de la société LOUIS ESCHENAUER afférents à cette période seront remis à la société absorbante par son responsable légal.



Enfin, la société absorbante sera subrogée purement et simplement, d'une manière générale, dans tous les droits, actions, obligations et engagements divers de la société absorbée, dans la mesure où ces droits, actions, obligations et engagements se rapportent aux biens faisant l'objet du présent apport.

CHAPITRE III - CHARGES ET CONDITIONS

Les biens apportés sont libres de toutes charges et conditions autres que celles ici rappelées :

I - ENONCE DES CHARGES ET CONDITIONS

A) La société LES CAVES DE LANDIRAS prendra les biens apportés par la société absorbée dans l'état où ils se trouveront ce jour, sans pouvoir exercer aucun recours contre elle, pour quelque cause que ce soit (exemple éventuel : usure ou mauvais état des installations, du mobilier et des matériels ou outillages apportés, erreur dans la désignation et la contenance des biens, quelle qu'en soit l'importance).

B) Ainsi qu'il a déjà été dit, les apports de la société absorbée sont consentis et acceptés moyennant la charge pour la société absorbante de payer l'intégralité du passif de la société absorbée, tel qu'énoncé plus haut, et d'une manière générale, tel que ce passif existe ce jour.

Il est précisé ici que le montant ci-dessus indiqué du passif de la société LOUIS ESCHENAUER à la date du 31 décembre 1999, donné à titre purement indicatif, ne constitue pas une reconnaissance de dettes au profit de prétendus créanciers qui seront tenus, dans tous les cas, d'établir leurs droits et de justifier de leurs titres.

Enfin, la société LES CAVES DE LANDIRAS prendra à sa charge les passifs qui n'auraient pas été comptabilisés et transmis en vertu du présent acte, ainsi que les passifs, ayant une cause antérieure au 31 décembre 1999, mais qui ne se révéleraient qu'après la réalisation de la fusion.

II - L'ABSORPTION EST EN OUTRE FAITE SOUS LES AUTRES CHARGES ET CONDITIONS SUIVANTES :

A) La société absorbante aura tous pouvoirs, dès la réalisation de la fusion, notamment pour intenter ou défendre à toutes actions judiciaires en cours ou nouvelles, aux lieux et place de la société absorbée et relatives aux biens apportés, pour donner tous acquiescements à toutes décisions, pour recevoir ou payer toutes sommes dues en suite des sentences ou transactions.

B) La société LES CAVES DE LANDIRAS supportera et acquittera, à compter de ce jour, les impôts et taxes, primes et cotisations d'assurances, ainsi que toutes charges quelconques, ordinaires ou extraordinaires, grevant ou pouvant grever les biens et droits apportés et celles qui sont ou seront inhérentes à l'exploitation ou à la propriété des biens apportés.

C) La société LES CAVES DE LANDIRAS exécutera, à compter de ce jour, tous traités, marchés et conventions intervenus avec des tiers et avec le personnel, relativement à l'exploitation des biens apportés, toutes assurances contre l'incendie, les accidents et autres risques et sera subrogée dans tous les droits et obligations en résultant à ses risques et périls, sans recours contre la société absorbée.

D) Elle se conformera aux lois, décrets, arrêtés, règlements et usages concernant les exploitations de la nature de celle dont font partie les biens apportés et fera son affaire personnelle de toutes autorisations qui pourraient être nécessaires, le tout à ses risques et périls.

E) La société LES CAVES DE LANDIRAS sera subrogée, à compter de ce jour dans le bénéfice et la charge des contrats de toute nature liant valablement la société absorbée à des tiers pour l'exploitation de son activité.

Elle fera son affaire personnelle de l'obtention de l'agrément par tous tiers à cette subrogation, la société LOUIS ESCHENAUER s'engageant, pour sa part, à entreprendre, chaque fois que cela sera nécessaire, les démarches en vue du transfert de ces contrats.

F) Conformément à la loi, tous les contrats de travail en cours au jour de la réalisation de l'apport entre la société absorbée et ceux de ses salariés transférés à la société absorbante par l'effet de la loi, subsisteront entre la société absorbante et lesdits salariés.

La société LES CAVES DE LANDIRAS sera donc substituée à la société absorbée en ce qui concerne toutes retraites, comme tous compléments de retraites susceptibles d'être dus, ainsi que tous avantages et autres charges en nature ou en espèces, y compris congés payés, ainsi que toutes charges sociales et fiscales y afférentes.

REJECTED

P E D A C T E D

SH

10

TRADEMARK
REEL: 003908 FRAME: 0162

tion

REDACTED

REDACTED

R E D X C T E J

REDACTED

XH
S

REED ACTIVE

H.S.

- aux porteurs d'originiaux ou d'extraits certifiés conformes des présentes et de toutes pièces constatant la réalisation définitive de la fusion, pour exécuter toutes formalités et faire toutes déclarations, significations, tous dépôts, inscriptions, publications et autres.

Fait à LANDIRAS
Le 26 juillet 2000
en 3 exemplaires.

Pour la société
LES CAVES DE LANDIRAS



Pour la société
LOUIS ESCHENAUER



MERGER --ACQUISITION AGREEMENT
OF S.A. LOUIS ESCHENAUER
BY S.A. LES CAVES DE LANDIRAS

Stamp :
« certified true copy,
Bordeaux, on
The Clerk of the Court 15 November 2000.

Other stamps :
(illegible)

Centre stamp :
Entry : 316752
Date : 19/03/2001
National trademark register
Place : INPI, PARIS
Operation n° :

CHAPTER I – PREAMBLE

Stamp:22 Sep 2000

I° - CHARACTERISTICS OF THE COMPANY	page 3
II – REASONS FOR THE MERGER	page 4

REDACTED

The undersigned :

- Mrs. Elisabeth STRUB, acting in the name of S.A. LES CAVES DE LANDIRAS, "Societe Anonyme" – French Law joint stock Company – with capital of 45,000,000 FF and its registered office at route de BALIZAC, F-33720 LANDIRAS, registered on the Trade and Companies Register of BORDEAUX, France, under the n° B 311 639 94

duly authorised for the purpose of the present agreement, by virtue of a deliberation of the Board of Directors, dated 14 June 2000, of the S.A. LES CAVES DE LANDIRAS Company, hereinafter the acquiring company.

Party to the first part

And :

- Mr. Joseph HELFRICH acting in the name of S.A. LOUIS ESCHENAUER, "Societe Anonyme" – French Law joint stock Company – with capital of 5,655,000 FF with its registered office at route de BALIZAC, F-33720 LANDIRAS, registered on the Trade and Companies Register of Bordeaux, France, under the n° B 379 216 849

duly authorised for the purposes of the present agreement, by virtue of a deliberation of the Board of Directors, dated 14 June 2000, of the S.A. LOUIS ESCHENAUER Company, hereinafter the acquired company.

Party to the second part

For the purpose of merging LES CAVES DE LANDIRAS and LOUIS ESCHENAUER pursuant to the acquisition of the latter by the former; the following agreements have been decided for the purpose of governing said merger, which shall be subject to the conditions precedent as stipulated hereafter.

Prior to said agreements, it is hereby set out as follows :

CHAPTER I - PREAMBLE

I^o - CHARACTERISTICS OF THE COMPANIES

- 1) The LES CAVES DE LANDIRAS Company is a « Societe anonyme » the objects of which as stated in the Trade and Companies Register of Bordeaux are the realisation of any and all industrial and / or trading operations concerning the production, acquisition by importation or otherwise, sale and distribution in France and / or abroad, of canned or semi-canned foodstuffs and, more generally, of all foodstuff products.

The term of the Company shall be 99 years as of 4 September 1979.

REDACTED

- 2) The LOUIS ESCHENAUER company is a "Societe Anonyme" the objects of which as stated in the Trade and Companies Register of Bordeaux are the realisation of any and all operations which may concern trade in wines, eaux de vie, cognac, liqueurs, and all other spirits and / or similar products connected thereto, and the exploitation of any and all commercial trademarks which the company owns or may own in the future subsequently to acquisition, setting up or in any other manner or with respect to which it may have possession or use for any reason whatsoever.

The term of the Company shall be 99 years as of 18 September 1990.

REDACTED

II – REASONS FOR THE MERGER

The purpose of the present operation is the reorganisation of the business of the BORDELAIS pole within the LES GRANDS CHAIS DE FRANCE group.

III – ACCOUNTS USED AS THE BASIS FOR THE MERGER

The terms and conditions of the present merger agreement have been laid down by the two companies undersigned on the basis of their accounts drawn up at 31 December 1999 (date of closure of the business year for each of the companies in question), as approved by the respective Ordinary General Meetings of each of the undersigned companies.

The accounts drawn up at 31 December 1999 of each of the undersigned companies are shown in an appendix to the present agreement.

IV – METHOD OF EVALUATION

The elements of assets and liabilities shall be contributed pursuant to acquisition of LOUIS ESCHENAUER by LES CAVES DE LANDIRAS at the value at which they are shown in the accounts of LOUIS ESCHENAUER as drawn up on 31 December 1999.

This evaluation shall not give rise to any unfavourable consequence for any party whatsoever.

REDACTED

REDACTED

REDACTED

REDACTED

V – OWNERSHIP AND POSSESSION

LES CAVES DE LANDIRAS shall be the owner of the property contributed as of today.

However, LES CAVES DE LANDIRAS shall have possession of the property contributed retroactively at 1 January 2000.

It is expressly stipulated that the operation, both active and passive, undertaken by LOUIS ESCHENAUER between 1 January 2000 and the day of realisation of the merger shall be deemed to have been so for the account and at the risk of LES CAVES DE LANDIRAS.

The accounts of LOUIS ESCHENAUER concerning this period shall be handed over to the acquiring company by its duly authorised legal manager.

Finally, the acquiring company shall be purely and simply subrogated, in a general manner, in all of the various rights, shares, obligations and undertakings of the acquired company, insofar as said rights, shares, obligations and undertakings concern the property covered by the present contribution.

CHAPTER III – CHARGES, TERMS AND CONDITIONS

The property contributed shall be free of all charges terms and conditions other than those set out herein.

I.- DESCRIPTION OF THE CHARGES TERMS AND CONDITIONS

A) LES CAVES DE LANDIRAS shall take the property contributed by the acquired company in the condition it is in today, and shall not be entitled to bring any action against it for any reason whatsoever (possible example : wear and tear or poor condition of the facilities, the furniture and / or the material / equipment and / or tooling contributed, error in the description and volume of the property, irrespective of the extent of it).

B) Thus as has already been said, the contributions of the acquired company are granted and accepted in consideration for payment by the acquiring company of the entire liabilities of the acquired company, as set out above, and in a general manner, as said liabilities exist today.

It is specified here that the abovementioned amount of the liabilities of LOUIS ESCHENAUER at the date of 31 December 1999, given for information purposes alone, shall not constitute an acknowledgement of debt in favour of alleged creditors who shall be bound in all cases to show proof of their rights and to produce deeds of title.

Finally, LES CAVES DE LANDIRAS shall settle any and all liability which has not been entered in the accounts and transferred under the present agreement, and also liability the cause of which is prior to 31 December 1999, but which only come to light once the merger has been realised.

II.- THE ACQUISITION IS ALSO CARRIED OUT SUBJECT TO THE OTHER FOLLOWING CHARGES TERMS AND CONDITIONS:

A) The acquiring company shall have full powers as of realisation of the merger, in particular for the purpose of bringing and / or defending any and all legal action underway, or new ones , in the place and stead of the acquired company concerning the property contributed and to grant any and all approval to any and all decisions for the purpose of collecting or paying any and all amounts due pursuant to awards or settlements.

B) LES CAVES DE LANDIRAS shall bear and shall pay as of today any and all taxes and levies, insurance premiums and contributions, and any and all ordinary and / or extraordinary charges whatsoever, affecting or which may affect the property and rights contributed and those which are or shall be inherent to the exploitation and / or the ownership of the property contributed.

C) LES CAVES DE LANDIRAS shall execute as of today any and all agreements, contracts and treaties entered into with third parties and with the personnel concerning the exploitation of the property contributed , any and all insurance policies against fire, accidents and other risks and shall be subrogated in any and all rights and obligations resulting therefrom at its risk and peril, and shall have no possibility of action against the acquired company.

D) It shall abide by any and all laws, decrees, government orders, regulations and / or practice concerning exploitation of the type to which the contributed property belongs and shall personally deal with any and all authorisation which may be required, at its risk and peril.

E) LES CAVES DE LANDIRAS shall be subrogated as of today in the profit and the charges of any and all contracts of all kinds properly and validly binding the acquired company to third parties for the exploitation of its business.

It shall personally deal with obtaining approval by any and all third parties to said subrogation, LOUIS ESCHENAUER hereby undertaking for its part, each time that this shall be necessary, to carry out any and all steps necessary for the transfer of these contracts.

F) In conformity with the law, any and all contracts of employment in force, on the date on which the contribution is realised, between the acquired company and those of its employees transferred to the acquiring company, under the law, shall continue to exist between the acquiring company and said employees.

LES CAVES DE LANDIRAS shall consequently be substituted for the acquired company with respect to any and all pensions, and for any and all supplementary pensions which may be due, as well as any and all benefits and / or other charges in kind and / or in cash, including paid leave, and also any and all social security and / or tax charges concerning them.

REDACTED

latter
ure it,
and
ES
eeds

REDACTED

REDACTED

REJECT

REDACTED

REJECTED

- the bearers of any and all original copies and / or truly certified abstracts of the present agreement and of any and all documents officially recording the definitive realisation of the merger, for the purpose of executing any and all formalities and any and all declarations, service, filing, entry, publication and / or other.

Signed in LANDIRAS, FRANCE
On 26 July 2000
In 7 original copies.

For the Company
LES CAVES DE LANDIRAS

For the Company
LOUIS ESCHENAUER